

Protokol for Løgstør Golfklub

Dagsorden til bestyrelsesmøde **den 25.09.2024 - kl. 17.00** i Klubhuset.

PO: Per Olsen

RH: Rasmus Heilemann

JR: Jens Rønberg Christensen

PE: Preben Eskildsen

KC: Karina Christensen

JD: Jamie Donhou (trainee)

BJ: Bente Jespersen

EH: Erik Heilemann Jensen

TK: Torben Kjeldsen (trainee)

Deltagere: Afbud fra Karina og Jens. Delvist afbud fra Jamie. Øvrige 6 gav møde.

	Dagsorden	Referat	Ansvarlig for opgaven
	Til Underskrift: Protokol fra mødet 14.08.2024	Underskrevet.	
Pkt. 1	Opfølgning på punkter fra tidligere møder. Hvordan går det med Børneattester? Alkohol bevilling se pkt. 1. i dagsorden.	KC har oplyst i mail, at alle er på plads. Se nedenfor vedr. korrekt cvr.nr.	
	Til beslutning:		

Protokol for Løgstør Golfklub

Pkt. 2	<p>Der indstilles til, at Generalforsamlingen giver bestyrelsen fuldmagt til at overflytte klubbens ejendom fra CVR nr. 31996406 til CVR nr. 32403174 / PO</p> <p>Se udkast til brev til tinglysningsretten i Hobro her</p> <p>Se brev som er sendt til bestyrelsen for 2009</p>	<p>Per redegjorde for de undersøgelser han har foretaget, hans kontakt til Tinglysningsretten og telefonsamtale med samme samt korrespondance med tidligere bestyrelsesmedlemmer. Vi forsøger at få lavet en navneændring ved Tinglysningsretten. Hvis ikke det går igennem, må vi på generalforsamlingen 2025 indhente tilladelse til bestyrelse til at foretage en decideret handel på ejendommen fra det ene cvr. nr. til det andet.</p>	PO
Pkt. 3	<p>Der indstilles til, at vi går i nærmere dialog om opsætning af antenne til styring af robotter.</p> <p>Se oplæg fra Mogens og Herning Skov, Have & Park Maskiner her</p>	<p>Det besluttedes, at Preben (sammen med greenkeeper) indgår i den videre snak om opsætning, under forudsætning af, at det ikke kommer til at koste LGK penge.</p>	PE
Pkt. 4	<p>Hvem kender til en flytning af el fra Norlys?</p> <p>Se brev fra Norlys her</p> <p>Se svar fra Norlys her</p>	<p>Der foretages ikke yderligere.</p>	
Pkt. 5	<p>Regionalmøde i DGU 05.11.2024 i Aalborg Golfklub kl. 12.00 – 21.00 Se program og indbydelse her Hvem deltager?</p> <p>Styregruppemøde i Golfring Limfjorden I Hjarbæk Golfklub 05.11.2024 kl. 17.00 – 21.00</p>	<p>Per O og Preben deltager. Per tilmelder.</p>	PO/PE

Protokol for Løgstør Golfklub

	<p>Jeg har sendt forslag til ændring af dato og ændring af hvem der kan spille i turneringen / PO Se mit forslag og brev her. Hvem deltager?</p> <p>Årsmøde i GNG 14.10.2024 – Hvem repræsenterer Løgstør Golfklub? PO er forhindret. Se indbydelse her Se medlemsoversigt her Samarbejdsaftale i GNG her</p>	<p>Erik og Torben deltager. Erik tilmelder.</p> <p>Ingen bød ind.</p>	<p>EH/TK</p>
Pkt. 6	<p>Hvem deltager omkring markedsføring 2025 – Partnerskabsdag 02.10.2024 – Se indbydelse her</p> <p>Hvem deltager i Green Talk 2024 27.11.2024 kl. 14.00 – 17.00. – se indbydelse her</p> <p>Ønsker vi markedsføring af begivenheder i LGK på GoVisit og Kultunaut? – Se integration mellem de 2 sider her</p> <p>Hvis ja, hvem tager da opgaven og ajourfører?</p>	<p>Per O forventer at deltage.</p> <p>Per O forventer at deltage, se hvad det går ud på.</p> <p>Per O tar den.</p>	<p>PO</p> <p>PO</p> <p>PO</p>
Pkt. 7	<p>Vi har fået et oplæg på nye foto til markedsføring og ny drone video til hjemmeside. – Kristian Hedegaard</p> <p>Se tilbud her</p>	<p>Forsøger at lave aftale med Kristian om indgåelse af aftale om forslag 2. Per kontakter Kristian.</p>	<p>PO</p>

Protokol for Løgstør Golfklub

	<p>Forslag 1 svarer til en pris af kr. 6.234. Forslag 2 svarer til en pris af kr. 12.900.</p> <p>Skal vi lave en sådan investering? Vi betalte sidste gang ca. kr. 2.000 for drone- video / PO</p>	<p>Hvis ikke det falder på plads, drøftes det på næste møde, om vi skal tage kontakt til Flemming Fragtrup, som har lavet tidligere dronfoto. Aftalt, at det først kan blive aktuelt med fotos i foråret.</p>	
Pkt. 8	<p>Årsmøde i Regionsgolf søndag 27.10.2024 – Hvem deltager fra LGK / PO, PE, EH er forhindret.</p> <p>Der spilles normalt en runde golf efter Årsmødet.</p> <p>Vi har i 2024 hold med i Veteranrækken, men håber vi får et A eller B hold med i 2025 / PO</p> <p>Se indbydelse her</p> <p>Vi har modtaget opfordring til at få hold med i Kvalifikationsturnering i DGU se mail her</p> <p>Se det fulde oplæg her</p>	<p>Afholdes i Haderslev Golfklub.</p> <p>Drøftet, om evt Mathias Firk og/eller Per Gjessing kan/vil deltage i mødet.</p> <p>Per O tager fat i Mathias og Per om evt deltagelse.</p>	PO
	Til Orientering:		
Pkt. 9	<p>Perioderegnskab med budgetafgivelser pr. 20.09.2024 / KC 31-08-2024</p> <p>24-09-2024</p>	<p>Gennemgået med de foreliggende tal.</p> <p>Herunder blev drøftet problem med manglende elforsyning til buggys. Det blev aftalt, at Preben laver et overslag på, hvad der skal til (og hvad</p>	

Protokol for Løgstør Golfklub

		<p>det koster) at få kraftigere elforsyning til alle ladere til buggys.</p> <p>Aftalt, at Preben har lov til at indkøbe materiale for ca. kr. 1.500. <i>Preben har efter mødet, vurderet at udgifterne muligvis løber op i kr. 2.500, hvilket PO, har givet tilsagn til 26.9.2024 / PO</i></p> <p>Husk til næste års spil - hvor alle biler skal bruges på én gang - at aftale lån af medlemmers egne biler, så der er reserver, hvis køretøjer fejler.</p>	<p>PE</p> <p>Alle</p>
Pkt.10	Likviditetsoversigt pr. 20.09.2024 / KC Se her	Set.	
Pkt.11	Debitorliste pr. 20.09.2024 / PO Se her	Gennemgået sammen med oplysninger fra KCs mail. PO har sendt rykkerskrivelse til 2 personer, med kopi til Karina.	
Pkt.12	<p>Nyt fra Kontorhold? / BJ</p> <p>Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til evt. udgifter, der skal optages i budget 2025 – sendes til Karina.</p>	<p>Kører fint.</p> <p>Kontorhjelperne er gode, de er alle så ivrige og tjenstvillige. Er flinke til at bytte vagtuger indbyrdes.</p>	
Pkt.13	<p>Nyt fra Baneservice? / EJ</p> <p>Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til evt. udgifter, der skal optages i budget 2025 – sendes til Karina.</p>	Kører fint.	

Protokol for Løgstør Golfklub

<p>Pkt.14</p>	<p>Nyt fra Begynderudvalg / Rekrutteringsudvalg BJ</p> <p>Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til evt. udgifter, der skal optages i budget 2025 – sendes til Karina.</p> <p>Husk at tjekke op på, om John fortsætter i 2025.</p> <p>Aftale med Allan for 2025, skal den fortsætte? Hvis ja, løser PO opgaven.</p>	<p>Gennemgået. John sygemeldt. Mailer med begyndere, men deltager ikke i spil. BJ står for resterende torsdage samt afslutningsmatch og spisning.</p> <p>John har meddelt, at han ikke vil lede nybegyndere til næste år. Enkelte forslag til afløser blev drøftet. Per medtager et opslag i næste nyhedsbrev om, at vi mangler leder til sæson 2025.</p> <p>Alle ønsker at træner Allan fortsætter. Per aftaler med Allan.</p>	<p>PO</p> <p>PO</p>
<p>Pkt.15</p>	<p>Nyt fra Baneudvalg / JR</p> <p>Referat af møde 16.9.2024</p> <p>Greenkeeper-assistent fortsætter ikke i 2025. Vi skal derfor have søgt ny assistent. JR og PO har møde med Mogens 11.11.2024, hvor vi opsætter krav til ny assistent og planlægger opslag af denne stilling.</p> <p>Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til budget for baneudvalg og ajourføring af investeringsplan, der skal optages i budget 2025 – sendes til Karina.</p>	<p>Gennemgået situationen.</p>	

Protokol for Løgstør Golfklub

	Er vi færdige med reovering af stier (stenmel), har vi brugt budget for færdiggørelse, som vi fik fra sponsor? / PO	Preben: Pengene er brugt. Preben får greenkeeper til at regne på, hvad det koster for at få ler og stenmel på resterende stier.	PE
Pkt.16	Nyt fra Junior udvalg? /RH Husk at tjekke op på om træner fortsætter i 2025 Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til evt. udgifter, som skal optage i budget 2025 – sendes til Karina.	Michael Bagge vil gerne fortsætte næste år. Juniorer fortsætter træning/spil et par mandage endnu. Drøftet, om juniorerne evt. også kan deltage i f.eks. Optimisternes spil søndage - men Rasmus clearer lige af med Jens Erik Pedersen. Rasmus luftede, at der måske på kulturnatten skal ske lidt mere, flere gaver måske, lad børnene prøve så mange gange put, de vil. Der ER søgt penge fra Hole-in-One klubben til junior-afslutning.	RH
Pkt.17	Vi har nu søgt om udbetaling af tilskud fra LAG – Se kvittering her.	Gennemgået.	
Pkt.18	Vi har fået reklame på LAG nyhedsbrev – Se nyhedsbrevet her På hjemmesiden hos LAG har vi et indlæg om vores projekt. – Se indlæg her	Gennemgået	
Pkt.19	Hjemmesiderapport august 2024 – oppeetid 100% Se rapport her	Gennemgået.	

Protokol for Løgstør Golfklub

Pkt.20	Referat fra Koordineringsmøde i september – kan læses her Referat fra Koordineringsmøde i august – kan læses her	Gennemgået.	
Pkt.21	Nyt omkring Golfspilleren i Centrum / JD – JR	Udgår.	
Pkt.22	Sponsorudvalg. Match- og Turneringsudvalg. Kommunikations- og Markedsføringsudvalg. IT-udvalg. Sportsudvalg. Driving Range udvalg. Mandagsholdet. Lukkeudvalg. Arrangement-, Service- og klubhus udvalg. Festudvalg. Husk inden 01.11.2024 at sende oplæg til evt. udgifter, der skal optages i budget 2025 – sendes til Karina.	Driving Range-udvalg mangler en person til at samle bolde op om onsdagen. (søges ny i næste nyhedsbrev) Vi ændrer lukketidspunkt til kl. 21.00 fra 1. oktober. Per skriver til vagtselskabet. Bente skriver til lukkevagter med information. Sponsorudvalget finder præmier til medhjælpermatchen. 2 ½ snitte til frokost til hver deltager. Til aften hovedret og en dessert. Erik sørger for 2 hjælpere - som sidste år. Erik tjekker op på, om MC og DB igen i år vil stå for matchen. Per skriver om medhjælperdagen i næste nyhedsbrev.	PO PO/BJ PO/BJ EH EH EH PO
Pkt.23	PO har anmodet om tilbud på et nyt alarmsystem, som alternativ kan låse døre til klubhuset automatisk.	Gennemgået. Afventer tilbud.	

Protokol for Løgstør Golfklub

Evt.	<p>Vi har fået opsat ny chip i alarm i restaurant og kontor/ PO</p> <p>Et nyt mødested – Real Dania se mulighed her Er det noget for os?</p>	<p>Vi sender ikke ansøgning nu. Vi har ikke lige et oplagt sted, hvor et lille hus kan opsættes og ikke pt en oplagt anvendelse af hus.</p> <p>Preben nævnt, om vi kan prøve at søge Hjem og Fix (midler kan søges der) til plastik og lim til søen ved hul 17/18. Koster nok 22.000 - 25.000. Per tager opgaven.</p> <p>Bente foreslået, at Hole in One-tavler (sorte trætavler med navne og golfbolde) ændres til opslag i A3 rammer, ligesom tavlerne med klubmestre i der store lokale. Ændring blev aftalt. Bente står for opgaven hen ad vejen.</p> <p>Aftalt, at mapper med klubbens vigtige papirer lægges i det store pengeskab.</p> <p>Aftalt, at Bente sørger for åbning af skab i greenkeepers kontor ved klipning af lås. Ligeledes klippes lås på låger ved siden af brændeovn, så hylden kan bruges til brænde.</p>	<p>PO</p> <p>BJ</p> <p>BJ</p> <p>BJ</p> <p>BJ</p>
	Næste møde: 20.11.2024 (med budget)		

Protokol for Løgstør Golfklub

Per Olsen

Preben Eskildsen

Erik Heilemann Jensen

Bente Jespersen

Jens Rønberg Christensen(som læst)

Karina Christensen (som læst)

Rasmus Heilemann

Jamie Donhou (som læst)

Torben Kjeldsen